
Preguntes Ple Ordinari del 10-01-2013
     

1) Acta Junta Govern nº 37/12  relació fres. nº 58/12 i acta nº 34/12 relació 
fres. nº 47/12, apareixen imports per 8.669,06 € de cada mes de juliol i 
d’agost en concepte de neteja Instal·lacions municipals. Actualment, i 
segons l’Acta nº 50/12 del 27/11/2012 de la Junta de Govern, en la rela-
ció de factures nº F/2012/25, al mes d’octubre, ja figura un import de 
9.055,69 €. Ja que hem sol·licitat per dues vegades la còpia del contrac-
te amb l’empresa de neteja, sense haver obtingut resposta a la nostra 
petició, volem saber si este import indicat d’octubre ja és el definitiu per 
la neteja de totes les instal·lacions municipals o hi ha altres despeses 
addicionals per este concepte?. També demanem se’ns indique la rela-
ció d’instal·lacions compreses dins del contracte. 

2) Desnonament hotel, hi ha alguna novetat en este tema?.

3) S’ha fet alguna cosa respecte de la moció del banc d’aliments?

http://www.abc.es/economia/20121210/abci-mercadona-firma-acuer-
do-fesbal-201212101751.html

http://www.escaparatedigital.com/noticia_detalle.php?
id=tObfhkwI15192EpCcfQdV5l7NeVfV9L20RGlAix0V9bfJ&iVR=5

4) Restaurant Samalet, ja sabeu a nom de qui està el contracte i si el dar-
rer traspàs es va fer legalment?. A l’acta del ple ordinari nº 02/12 del 12-
01-12 el sr. Alcalde parla d’un deute que podria arribar als 40.000 €, vo-
lem saber si este deute està fent-se efectiu o pel contrari s’han incre-
mentat des de llavors?. 

5) Com està la situació del cobrament de tots el lloguers municipals?. 
S’han separat els comptadors de llum i aigua i altres despeses que feia 
front l’ajuntament?. Demanem ens faciliteu una relació de les instal·laci-
ons municipals llogades.

6) S’ha fet quelcom respecte al recinte “industrialitzat” que hi ha al voltant 
de la carretera i prop de l’entrada de l’Arcaeta. Ja ho vam preguntar fa 
temps i no ens heu informat de res.

7) Quin ha estat el balanç econòmic final del II Certamen de Teatre Ama-
teur?

8) Quin ha estat el balanç econòmic final del Campus de Nadal 2.012?.

http://www.abc.es/economia/20121210/abci-mercadona-firma-acuerdo-fesbal-201212101751.html
http://www.abc.es/economia/20121210/abci-mercadona-firma-acuerdo-fesbal-201212101751.html


9) En l’acta nº 02/12 del 12-01-12 en el punt cinquè, el sr. Alcalde va infor-
mar de que s’havia rebut un reconeixement de deute per part de la Ge-
neralitat que a data del 31-12-11 suposava un import de 1.194.121,58 € 
i  que  això  significava  que  els  diners  no  tardarien  massa  en  arribar. 
Posteriorment en un altre ple ordinari va comunicar que s’estava a l’es-
pera de que govern de l’estat autoritzara l’emissió dels “hispabonos”, 
cosa que no s’ha produït. Darrerament la Generalitat ha rebut un munt 
de diners a través del mecanisme del FLA ( Fons de Liquiditat Autonò-
mica), i, a l’Ajuntament seguim sense rebre eixe import que alleugeria 
moltíssim la tresoreria municipal. El que volem saber és quan es va a 
rebre este import reconegut i si el sr. Fabra els ha dit alguna cosa en la 
seua recent visita. 

10)Sabem a data de final del 2012 l’import de la relació de drets pendents 
de cobrament dels impostos i taxes municipals?. S’ha fet o pensa fer-se 
alguna  anul·lació  d’estos  drets  que  es  consideren  de  dubtós 
cobrament?.

11)A l’acta de la Junta de Govern nº 47/12 del 14-11-12 a la relació de fac-
tures nº F/2012/18 i amb nº d’entrada F/2012/594 figura una factura de 
l’empresa Àrea Oberta de 1.872,00 € que indica com a concepte “Venta 
periódico Escaparate de Mayo-Diciembre 2012”, ens podeu aclarir de 
què tracta esta factura?.  

12)El dia 29-11-12 va ser publicada una noticia al “Escaparate digital” on 
s’informava de la subvenció de la Generalitat, en concret de la Conse-
lleria de Turisme, que havia permès la instal·lació de plaques turístiques 
informatives. Volem saber quin ha estat l’import d’eixa subvenció i si ja 
està pagada la citada instal·lació dels panells i qui ha fet el pagament i  
quan?. Si no està pagada volem saber qui fa de fer-se càrrec del paga-
ment i quan?.    

13)Segons ens han informat, durant el mes de novembre va caure una de 
les fileres de la instal·lació de llums ornamentals efectuada per l’Ajunta-
ment. Ens podeu informar si s’ha fet algun informe per a determinar si  
va ser per motiu del vent,  conseqüència d’una deficient instal·lació o 
qualsevol altre motiu?.  

14)A l’acta nº 49/12  de la Junta de Govern del 23-11-12 al punt 1 figura 
l’aprovació de la certificació nº 2 i última del projecte d’obertura del Mu-
seu de la Nina. Volem saber si ja hem rebut l’import de la subvenció per 
al pagament de les dues certificacions, o, pel contrari s’ha de fer càrrec 
l’Ajuntament i en eixe cas quan i com pensa pagar-les?.



15)A la mateixa acta citada en el punt anterior i al punt 5 es fa menció de 
l’executòria nº 53/2012 dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu nº 2 
d’Alacant de data 8 de novembre sobre l’execució forçosa de la sentèn-
cia  nº  248/2012  del  recurs  contenciós  administratiu  nº  000447/2011 
interposat per  Carmen Zapater  Pérez i  altres front  a  la inactivitat  de 
l’Ajuntament d’Onil. El que volem saber és si ja s’ha pagat l’import pre-
vist als Pressupostos Municipals i si va a pressupostar-se la resta del 
deute que estableix la sentència als pressupostos municipals dels dos 
propers exercicis conforme a l’informe de la Intervenció Municipal?. De 
igual manera volem saber l’import dels interessos legals i com i quan 
van a pagar-se?.

16) A l’acta de la Junta de Govern nº 50/12 del 27-11-12, punt 11 relació de 
pagaments nº F/2012/24 hi ha una aportació de 21.500 € a la Diputació 
pel 20% del condicionament del camí vell de Saix. Com és que l’Ajunta-
ment ha de fer-se càrrec d’una part de l’obra, quan l’anterior Alcaldessa 
sra. Elisa Ribera va fer públic que s’havia aconseguit una subvenció al 
100% i ara ens trobem que hem de pagar el 20%?. Hi ha algun paga-
ment més que haja de fer-se càrrec l’Ajuntament respecte d’esta obra?. 



Precs Ple Ordinari del 10-01-2013

1) A final d’Octubre es va pintar una ratlla groga enfront del Palau Municipal 
que creiem està produint confusió entre els conductors perquè pareix 
que no prohibisca que s’aparque si no que delimite l’aparcament, i, des 
de llavors quasi sempre hi ha cotxes aparcats cosa que creiem que “em-
bruta” la imatge del Palau a l’hora de fotografiar-lo o simplement de gau-
dir d’ell per part dels visitants forasters o dels propis colivencs. Preguem 
que es clarifique millor l’ús d’esta zona.

2) Preguem que es posen a les escales de la Casa de Cultura una barana 
pel mig que facilite l’accés de les persones. Fins i  tot,  a l’escala que 
dona directament a l’Avinguda de la Constitució hi hauria que posar-ne a 
la paret per si s’haguera d’utilitzar alguna vegada.  

3) Ja hem vist que s’ha actualitzat la web en quant a les relacions de factu-
res  pendents  en  l’apartat  d’intervenció,  cosa  que  volem agrair  al  Sr. 
interventor. Ara tornem a demanar que canvien l’adreça de correu elec-
trònic del regidor de Compromís per Onil que ja vam sol·licitar al ple or-
dinari de Novembre, ja que hem pogut comprovar que continua figurant 
joseantonio@onil.es en  comptes  de  tono@onil.es.  Aprofitem  també 
l’ocasió per demanar que s’actualitze la inclusió de les actes del plens ja 
que des d’abril del 2012 sembla ser que no es fa. 

4) Preguem se’ns facilite còpia del contracte d’assessorament legal signat 
amb el sr. Federico López Álvarez, on figuren les minutes i els treballs a 
desenvolupar. (Acta nº 48/12 de la Junta de Govern del 20-11-12 s’apro-
va en la relació de fres. nº F/2012/21 l’import de 1.210 € corresponents 
al mes d’octubre).      

mailto:joseantonio@onil.es

